
Referat fra Ekstraordinært styremøte via Teams 19 juli-23 
 
Tilstede: Karijanne, Stian, Reidun, Jon Rune, Solfrid, Øyvind og Fredrik 
 
Sak: Dressurområdet på senja 
 
Ordfører oppfordrer oss til å gå til avisen og kan stille hvis vi ønsker det.  
Vi må også skrive til statsforvalter og klage på kommunen. 
 
Leie av terrenget på senja må refunderes fra statskog. 
 
Vi fullfører rypetelling for statskog og det er opp til hver enkelte om dem ønsker og stille opp med 
hund 
 
Søke om dressurområdet til neste år fra 1 juli 
  
Fredrik jobber med fase 1 og fase 2. 
Fase 1 i aug 
Setermoen med ofoten fuglehundklubb 
 
Vi jobber videre med dressurområdet på senja. 
 
Jobber med sponsor strategi 
 
Møtet hevet 21.00 
 
Referent: Karijanne Aarberg 


